
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. september 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 397
Vil ministeren redegøre udførligt for, hvorledes en skatteyder skal kunne løfte en klage 
over ansættelsen af grundværdien for en etageejendomme, når grundlaget for beskat
ningen ikke længere er relateret til en faktisk observerbar handelsprisnorm? Ministeren 
bedes i den forbindelse undlade blot at henvise til Den Juridiske Vejledning.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Vermund (NB).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Vermund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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